
Farm Information

The Santa Catarina site is the result of a family’s passion for coffee. The story of the 

production begins in the 1980s when Sebastião Alexandre’s grandfather passed away 

and left the land as an inheritance for his children. Shortly thereafter, it was they who 

started the coffee plantation in 1983. At that time, Sebastião’s father, Mr. Benedito 

Faustino da Silva, along with his wife, Rosa Martins da Silva, made the first planting 

aided by his eldest son. . There began the story of coffee on the farm. The early years 

were the hardest. The coffees did not reach good quality of drink and to get worse, 

soon after, a heavy frost hit the region and destroyed most of the plants. Discouraged 

by where the first coffees had been planted, they decided it was time to look ahead 

and they chose a higher location for the new planting. From then on, the passion for 

coffee was passed on to the family. Grateful for the partnership with CarmoCoffees, 

they credit the good results recently obtained with the guidance and constant 

charging of the team located in the Pedra Branca wetmill. Now they are more 

attentive to crop care, doing soil analysis, studying how to prune, and also working 

hard on postharvest processes, with hanging yards and new ways to process coffee. 

Optimistic, they expect results and recognition this year to be constant over the 

next few years and say they will not measure efforts to make it happen.
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Coffees

This coffee has an elegant background acidity 
with high sweetness. A round body and flavors 
of strawberries and dried fruits.  

Country:	 Brazil

Region:	 Pedralva

Farm:	 Santa Catarina

Farm Size:	 28 ha (5 ha with coffee plants)

Altitude:	 1.275 masl.

Strawberry Milk Chocolate

BRAZIL 
Sítio Santa Catarina

Variety:	 Yellow Icatu, Yellow Bourbon, 	
	 Red Catuaí

Processing:	 Natural

Grade: 	 Scr. 15up



Farm Information

Der Standort Santa Catarina ist das Ergebnis der Leidenschaft einer Familie für 

Kaffee. Die Geschichte der Produktion beginnt in den 1980er Jahren, als der Groß-

vater von Sebastião Alexandre verstarb und das Land seinen Kindern vererbte. 

Kurz darauf waren sie es, die 1983 die Kaffeeplantage gründeten. Damals pflanzte 

Sebastiãos Vater, Benedito Faustino da Silva, zusammen mit seiner Frau Rosa Martins 

da Silva die ersten Pflanzen an, unterstützt von seinem ältesten Sohn. Damit begann 

die Geschichte des Kaffees auf der Farm. Die ersten Jahre waren die schwersten. 

Die Kaffees erreichten keine gute Trinkqualität, und zu allem Überfluss wurde die 

Region bald darauf von einem schweren Frost heimgesucht, der die meisten Pflanzen 

vernichtete. Entmutigt durch den Ort, wählten einen höher gelegenen Standort für 

die Neuanpflanzung. Die Partnerschaft mit CarmoCoffees führten zu weiternen guten 

Ergebnissen, die sie in letzter Zeit erzielt haben. Die Anleitung und ständige Unter-

stützung des Teams schätzt die Familie segr. Jetzt achten sie mehr auf die Pflege der 

Pflanzen, führen Bodenanalysen durch und arbeiten intensiv an der Nachernte, mit 

Hängehöfen und neuen Methoden der Kaffeeverarbeitung. 

Optimistisch arbeitet die Familie weiter an Verbesserungen und kann in den letzten 

Jahren auf wunderbare Ergebnisse zurückschauen. 
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Kaffees

Dieser Kaffee hat eine elegante Hintergrundsäure 
mit hoher Süße. Ein runder Körper und Aromen 
von Erdbeeren und Trockenfrüchten.  

Land:	 Brazil

Region:	 Pedralva

Farm:	 Santa Catarina

Farmgröße:	 28 ha (5 ha mit Kaffeepflanzen)

Anbauhöhe:	 1.275 müNN.

Erdbeeren Trockenfrüchte

BRASILIEN 
Sítio Santa Catarina

Varietät:		  Yellow Icatu, Yellow Bourbon, 	
		  Red Catuaí

Aufbereitung:	 	 Natural

Klassifizierung:	 Scr. 15up


